



澳門大學  
UNIVERSIDADE DE MACAU  
UNIVERSITY OF MACAU

## 代領授權書/Authorization Letter

因本人(授權人)\_\_\_\_\_ (抽獎填寫之相關證件後四碼\_\_\_\_\_ )，不克前往澳門大學創新創業中心領取「2021 中銀盃百萬獎金澳門區創業大賽」展覽會的中獎獎品，現授權\_\_\_\_\_ (證件類別\_\_\_\_\_，證件後四碼為\_\_\_\_\_ )代本人領取。

I, \_\_\_\_\_ (last four digital of the ID that filled in the lucky draw \_\_\_\_\_), am not able to go to Centre for Innovation and Entrepreneurship under the University of Macau to pick up the winning prizes of the Trade Show of “2021 Bank of China Trophy One Million Dollar Macao Regional Entrepreneurship Competition”, hereby authorize (Type of ID \_\_\_\_\_, last four digital of the ID \_\_\_\_\_) to collect the mentioned prizes.

\*本人確定於授權書中所提供的資料正確無誤，並聲明已知悉及明白《澳門大學收集個人資料聲明》。  
I declare that all information given in this form and the attached documents is true and correct to the best of my knowledge. I also have acknowledged and understood the “Statement of Personal Data Collection for University of Macau”.

---

授權人簽名及日期

Signature & Date

註：請出示雙方的身份證副本以作核對

Remarks: Please show the ID card copies of both parties for confirmation.